
           Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 16.decembra 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  8 poslancov                                                                      

 

PROGRAM:      
1.   Otvorenie, schválenie programu 

2.   Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

5.   Návrh VZN – dodatok č. 1 k VZN č. 4/2019 o nakladaní s komunálnym odpadom na území 

      obce 

6.   Rozpočtové opatrenie č. 10 

7.   Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu programového rozpočtu Obce Hôrka na rok 2021 

      s výhľadom na roky 2022 - 2023 

8.   Návrh programového rozpočtu Obce Hôrka na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 - 2023 

9.   Inventarizácia 

10. Verejná obchodná súťaž 

11. Návrh na schválenie prenájmu pozemkov 

12. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Hôrka na I. polrok 2021 

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 8 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 2 Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a overovateľov 

zápisnice ako celok poslancov: Tomáša Kožucha a Félixa Harendarčíka. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 4.  Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli a 

na webovom sídle obce dňa 1.12.2020 a dňa 15.12.2020 zvesený bez pripomienok. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

 

 



Bod 5. Návrh VZN – dodatok č. 1 k VZN č. 4/2019 o nakladaní s komunálnym odpadom na 

území obce 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli a 

na webovom sídle obce dňa 1.12.2020 a dňa 15.12.2020 zvesený bez pripomienok. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 6. Rozpočtové opatrenie č. 10 
Bc. Janka Valasová, ekonómka obce uviedla, že úprava rozpočtu sa týka hlavne výpadku 

podielových daní v sume približne 42 000 tisíc. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod 7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu programového rozpočtu Obce Hôrka na rok 

2021 s výhľadom na roky 2022 – 2023 
Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce uviedol, že je potrebné  hlavne ponížiť – upraviť 

rozpočet, nakoľko už máme informácie, koľko nám príde peňazí z podielových daní. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod 8. Návrh programového rozpočtu Obce Hôrka na rok 2021 s výhľadom na roky 

2022 - 2023   

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že treba rozpočet upraviť a že sme dostali  

žiadosť a pripomienky k návrhu programového rozpočtu na rok 2021 od pána Ing. Lazara. 

 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce uviedla, treba nám ponížiť rozpočet o 42 816 tisíc a je potrebné 

zvážiť, kde to upravíme v príjmovej a výdavkovej časti. 

 

Ing. Ladislav Lazar, občan obce uviedol  - dostali ste to v písomnej podobe,  podľa mňa to skutočne 

nezodpovedá  zákonným podmienkam zverejnenia, mohli ste si dať námahu a pozrieť ako iné obce 

zverejňujú  rozpočet a ako má vyzerať. Keď si Vy myslíte, že je to v poriadku, ja som len bežný 

občan, ja som len upozornil, že to  nespĺňa zákonné podmienky a najmä z toho dôvodu , že sa tam  

menili   dátumy zverejnenia počas zverejnienia a podľa mňa je akt zverejnenia nulitný. Vy si môžete 

schváliť čo chcete, ja Vám nemôžem nič hovoriť či to máte alebo nemáte.  Jasne som sa vyjadril 

písomne, takže ak si myslíte,že je to v poriadku je to na Vás poslancov, Vy si urobte s mojou 

pripomienkou čo uznáte za vhodné, ale upozorňujem, že to nie je v poriadku. 

 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce uviedla - zákon ukladá, že rozpočet sa schvaľuje na drobno,  na 

položky, na podpolpožky.  My keby sme schválili rozpočet na šesťstovky, sedemstovky zákon by 

sme neporušili.   Každý občan má možnosť prísť na obecný úrad za mnou a opýtať sa na rozpočet. a 

k tým  dátumom je to pravda neviem ako sa my to podarilo, stane sa to je to pisárska chyba, nemalo 

by sa to stať. Za zverejnenie návrhu rozpočtu som zodpovedná ja, každá má prihlasovacie heslá a 

každá, keď zverejňuje je zodpovedná za zverejnenie. 

 

Ing. Mgr. Milan Tomáš uviedol – p. Lazar mali ste dostatočný priestor, vyjadrím sa k tomu čo je na 

papieri, musím povedať, že je potrebné uvítať občiansku verejnú kontrolu, máme na to a naozaj sme 

uvážili, že by do budúcna bolo vhodné dať textovú časť a dôvodovú správu. Poslanci mali k 

dispozícií návrh rozpočtu a bolo niekoľko sedení k návrhu rozpočtu. Poslanci a starostka sa dohodli 

na napĺňaní konkrétnych položiek rozpočtu, sú tu nejaké priority, ktoré chcú urobiť. 



A k tým dátumom konzultovali sme to s ekonómkou zákonná lehota na zverejnenie návrhu rozpočtu 

 Je 15 dní, je to len  chyba v písaní,  návrh rozpočtu zostavuje ekonómka na základe údajov z 

minulého roka a podľa investícií, aké chcú poslanci robiť v ďalšom roku. 

 

Emil Chovanec, poslanec OZ uviedol -  navrhujem kapitálové výdavky – zateplenie ZŠ ponechať,  

peniaze sme už schválili  minulého roka, navrhujem ubrať výstavba šatní v ZŠ a nechať  položku TJ 

šatne. 

 

Starostka obce – cesty sú v obci kritické, v Primovciach je cesta už vysypaná makadamom, 

ďažďová kanalizácia a druhá etaspa bude stáť okolo 50 000 €, most na plane pracovný materiál 

40 000 tisíc a čo sa týka opravy 180 000 tisíc rekonštrukcia ciest a mostov. Navrhujerm presunúť 

peniaze ktoré boli určené na výstavbu šatní pri ZŠ a zateplenie ZŠ na opravu a rekonštrukciu ciest. 

 

 

Emil Chovanec, poslanec OZ –  zveľadíme majetok obce- školy a už sme prijali uznesenia ohľadne 

výstavby šatní v ZŠ, pracujeme na niečom a už sme vynaložili aj peniaze na projekty, tak som za, 

aby sa to dokončilo. Projekt na zateplenie bol. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla projekt zateplenie ZŠ sme už dávali 3 x,  

nepovažujem peniaze na projekty na vyhodené peniaze, budeme hľadať výzvy a  podáme nanovo 

projekt. 

 

Peter Žoldák, poslanec OZ uviedol – škoda sa zdať výstavby šatní pri ZŠ, som za nech sa postavia 

šatne, ide o to, že ak to teraz necháme, zas sa nikde nepohneme.  

  

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov, 

PROTI  0 poslancov, ZDRŽALI SA 2 poslanci. 

 

Bod č. 9 Inventarizácia 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce informovala, že termín inventarizácie bude  od 4.01.2021 do 

15.01.2021. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 10 Verejná obchodná súťaž 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že do súťaže sa prihlásila jedna záujemkyňa p. 

Michaela Buvalová. Splnila všetky podmienky súťaže a v zmysle zápisu z vyhodnotenie ponúk 

pristúpime k uzavretiu nájomnej zmluvy. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 11 Návrh na schválenie prenájmu pozemkov 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

 



Bod č. 12. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Hôrka na I. polrok 2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov, 

PROTI  1 poslanec,  ZDRŽAL SA 0 poslancov. 

 

Bod č. 13 Interpelácie poslancov 

Félix Harendarčík – treba vyznačiť pozemok okolo multifunčného ihriska 

 

Peter Žoldák – firma, ktorá kopala prípojky  na optický kábel, nie sú zasypané diery a zasypala 

kanál 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce - budem sa tomu venovať 

 

Emil Chovanec – cesta pod zdravotným strediskom 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – cesta je už vysypaná makadamom  

 

Bod č. 14 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

V Hôrke dňa 17.decembra 2020 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Tomáš Kožuch                                  ........................................... 

 

                             Félix Harendarčík                             ............................................ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková   

                                                                                                                   

                  

 

               

                                                                                                 Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                        starostka obce 

 


